
 KLUB BIATLONU LIBEREC, p.s.  
Krakonošova 330,  460 14 Liberec 

www.biatlonliberec.cz  info@biatlonliberec.cz  tel.725 515 203 
 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE 
pobočného spolku Klub biatlonu Liberec 

 

Výborová schůze pobočného spolku Klub biatlonu Liberec (dále také jako „Klub“) proběhla 
v úterý 6. Listopadu 2018 v 19 hodin v objektu klubu biatlonu v Liberci 14, Krakonošova 330. 
 

Přítomni :  Regner Milan, Regner Tomáš, Pavel Neckář a přizvaný zástupce rodičů Rostislav 
Závacký 

 

Program : 
 

1. Organizace tréninků v zimě 
2. Závod v biatlonu – začátek ledna 2019 
3. Vyúčtování závodů za letní sezónu (+ úprava placení za poháry a MČR a jak vyřešit cestovné 

pro řidiče na všechny akce) 
4. Zbraně na jarní sezónu + zbrojní licence klubu 
5. Mladí závodníci – nábor, trénink 
6. Docházka na tréninky 
7. Zimní besídka, členská schůze 
8. Úklid areálu před zimou, střelnice - terče a příprava úprav areálu na jaro 
9. Granty, sponzoři (loga na web, poděkování) 
10. Různé (výživa Sponser 

 
ad 1) Dohodnuto ponechat dosavadní dny tréninků i na zimu – úterý a středa běžecké tréninky 

(podle počasí Vesec na kolečkových lyžích a Městský stadion nebo lyže Bedřichov, ev. Vesec, 
pokud bude zasněžován), čtvrtek střelecké tréninky. Začátky všech tréninků od 17 hodin. 

 

ad 2) Na našich žákovských závodech 5. ledna 2019 je třeba začít pracovat – Farský jednání s OPS, 
Neckář Chráněná krajinná oblast, Závacký zjistit možnosti na Královce, Tesance nebo 
alternativu ve Vesci včetně kolečkových lyží, Tomáš Regner zjistit vzdálenosti.   
 

 ad 3) Milan Regner předložil zpracovaný rozpis pro hrazení nákladů na závody během celé letní 
sezóny (přespoláky, letní biatlony, kolečkové lyže). Dohodnut příspěvek klubu pro ty, kteří si 
vybojovali postupy na Český pohár a MČR – na těchto víkendových akcích za ně klub uhradí 
polovinu nákladů na ubytování. Řidičům uhradí cestovné na všechny akce á 3,- Kč za kilometr 
bez rozdílu auta, vhodné dodržovat obsazení vozidla nejméně 3 závodníky. 

   

ad 4) Milan Regner zjistí podmínky a ev. zajistí Zbrojní licenci pro klub, aby bylo možné převést 
malorážky, které jsou dosud psané na Tomáše Regnera. Neckář zjistí možnosti zkoušek na 
získání zbrojního průkazu pro všechny malorážkaře (od 15 let). 

 

ad 5)  Nebylo doporučeno většinou hlasů provést masivnější nábor na zvětšení počtu závodníků, 
protože materiálové a trenérské zabezpečení klubu a velikost areálu neumožňuje zvětšovat 
v klubu počet závodníků. Jen omezeně postupně doplnit nejmladší kategorie.  

 

ad 6) Všichni přítomní doporučují zavést docházku na tréninky. Zpracuje Milan Regner, v písemné 
podobě povedou jednotliví trenéři (včetně nemocí) a 1x měsíčně odevzdají Milanu 
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Regnerovi, ten zpracuje v Excelu a zveřejní na webu. Na docházku vázat i klubové výhody a 
ev. členství v klubu u sportovců. 

 

ad 7) Rozhodnuto svolat členskou schůzi na čtvrtek 29.11. 2018 od 17 hodin a vyhlásit zároveň 
bazar. Zajistí Milan Regner. Docházka na schůzi v klubovém oblečení – foto pro sponzory. 
 

ad 8) V současné době je třeba urychleně vyřešit:  
a) vypínatelné osvětlení na střelnici, vypínač v přilehlé místnosti ke střelnici – Tomáš Regner 

nebo Neckář 
b) pozinkované stojany na terče pro vzduchovku na malorážkovou střelnice – Neckář 
c) úklid listí – svolat brigádu podle rozhodnutí Neckáře 
d) instalovat výbojky na střelnici – Neckář 
e) zjistit možnosti malého bagru na vyhrabání kanálu pro osvětlení vzduchovkové střelnice 

na zimu + instalovat sloupek + zakoupit a instalovat halogeny na strom na celkové 
osvětlení vzduchovkové střelnice (Farský, Neckář) 

f) zvážit náplň na brigády rodičů při tréninku (asi spíše až od jara) 
 

ad 9)  Tomáš Regner pošle předsedovi všechna loga sponzorů, aby se mohly připravit zprávy a 
poděkování pro sponzory, zajistit foto v klubovém oblečení na členské schůzi (Milan Regner) 

 

ad10) Různé 
a) Tréninkové plány – Tomáš Regner nedoporučuje ani individuální plány ani zavedení 

deníků, vzhledem k charakteru přípravy v klubu je pokládá za zbytečné. Závodníkům, 
vzhledem k náplni běžných tréninků, pouze doporučit volné delší výběhy ve dnech, kdy 
nemají tréninky. 

b) Nadále pro vzájemnou komunikaci mezi trenéry a závodníky používat messenger a maily 
c) Výživa Sponser (nabídka ze svazu) se vzhledem k délkám závodu jeví pro žáky a 

dorostence jako zbytečná   
d) Milan Regner zajistí u výrobce opravu vadných vzduchovek Haman – Šípková, Lajtkepová 

 
 
 
V Liberci 6.11. 2018  
 
 

________________________ 
Milan Regner 

předseda klubu 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


